

مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH

P.O. BOX 967, FUJAIRAH, UNITED ARAB EMIRATES | info@ourown.school | www.ourown.school | +971-92224855

E-Circular Ref No: OOEHS/Cir/169,2021-22

May 25, 2022

Circular to Parents: Arrival Plan - CBSE KG1 to Gr. 2 and IGCSE R1 to J2

Dear Parents,

Greetings!!!!

For the safety of students and smooth flow of traffic, parents are requested to follow the below guidelines for arrival with effect from tomorrow, May 26, 2022.

Students of R1 to J2 and KG1 to Grade 2, may enter the campus through Gate No 1. Please note that they will use the side entry door (next to the Reception door) for entering the classrooms. Parents are not allowed to enter the academic area.

Students of J3 to S5 and Grade 3 to 12 will continue to use Gate No 2.

أولياء الأمور الأعزاء،

نحبة طيبة!!!!

من أجل سلامة الطلاب وضمان سلاسة حركة المرور، يُطلب من أولياء الأمور اتباع الإرشادات أدناه الحضور للمدرسة اعتبارًا من يوم غد 26 مايو 2022.

يمكن للطلاب من الصف R1 إلى J2 ومن KG1 إلى Gr2 دخول المدرسة من خلال البوابة رقم 1. يرجى ملاحظة أنهم سيستخدمون باب الدخول الجانبي (بجوار باب الاستقبال) لدخول الفصول الدراسية. لا يسمح لأولياء الأمور بدخول منطقة الفصول.

سيستمر طلاب J3 إلى S5 والصفوف 3 إلى 12 في استخدام البوابة رقم 2.

Regards,

Dr. S Reshma Principal / School Director

